
Z á p i s n i c a 
 

z III. zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Choča 
 

konaného dňa 27.júna 2014 o 19.00 hod.  v zasadačke OcÚ 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 
 

Prítomní:  viď prezenčná listina 
 

Počet prítomných poslancov  OZ:          6 
 

Neprítomní – ospravedlnení:                  1 
 

Neprítomní – neospravedlnení:               0 
 

Začiatok  zasadnutia.                          19.00 hod. 
 
Ukončenie  zasadnutia:                       20.45 hod. 
 
 
 

Program:       1.  Otvorenie 
 

                       2. Procedurálne otázky 
 

                       3. Kontrola plnenia uznesení z posledného zasadnutia OZ 
 

                       4. Prerokovanie Záverečného účtu obce Choča k 31.12.2013 
 

                       5. Prerokovanie plnenia rozpočtu obce za I.Q/2014 
                       

      6. Prejednanie platu starostky obce v súlade so zákonom 
          č.253 /1994 Zb. o právnom postavení a platových pomeroch 

          starostov obcí a primátorov miest v znení neskorších predpisov 
 

      7. Prerokovanie Návrhu VZN č.1/2014 o podmienkach odvádzania 
         odpadových vôd do splaškovej kanalizácie 

 

     8. Prerokovanie Návrhu VZN č.2/2014 o spôsobe náhradného  zá- 
         sobovania vodou a náhradného odvádzania odpadových vôd na   

         území obce Choča 
 

      9. Rôzne 
 

    10. Návrh uznesenia 
 

    11. Záver 
 
 
 
 
                         



K bodu 1 
 
 

     Starostka obce Alena Záhoreczová privítala prítomných poslancov a hlavnú kontrolórku obce  na 

III. riadnom zasadnutí Obecného zastupiteľstva. 
 
 
 
 
 

K bodu 2 
 

    Starostka obce oboznámila prítomných poslancov s programom zasadnutia a keďže neboli žiadne 

doplňujúce návrhy dala o ňom hlasovať. 
 
 

Za ….................. 6 poslanci,    proti …................... 0,     zdržal sa  ….................0, 
 

Za zapisovateľku pani starostka navrhla  Zuzanu Rudzanovú, za členov návrhovej komisie 

poslancov Františka Mankoveckého a Janu Segíňovú, za overovateľov zápisnice Vladimíra 

Bošanského a Lenku Havranovú. O tomto návrhu dala starostka hlasovať. 
 

Za …................. 6 poslanci,    proti …..................... 0,     zdržal sa  …..................0, 
 
 
 
 

K bodu 3 
 

   - Na predošlom zasadnutí bola prehodnocovaná žiadosť pána Miroslava Tarkaya, Chočač.122 

ohľadne  napojenie sa do verejnej kanalizácie. Vzhľadom na nejasnosti v situačnom výkrese bol 

výkon riešenia  žiadosti pozastavený. Na II. zasadnutí OZ bolo dohodnuté urobiť tvaromiestnu 

obhliadku. Tejto sa dňa 7.05.2014 zúčastnil spolu so starostkou obce poslanec OZ a zároveň 

predseda stavebnej komisie pán Pavol Kéri. Na základe zistených skutočností bolo pánovi 

Miroslavovi Tarkayovi ml. nariadené riešiť napojenie do verejnej kanalizácie vhodnejším 

spôsobom a to popri chodníku v jeho dvore, ktorý vedie  od hlavného  vchodu jeho domu až pred 

bránu. Je preto potrebné podať si v tejto veci novú žiadosťso situačným výkresom a pri začatí 

výkopu ryhy bolo nariadené pánovi Tarkayovi  ml. upovedomiť stavebnú komisiu z dôvodu ďalšej 

konzultácie a poradenstva. 

-  Ďalším bodom uznesenia z predošlého zasadnutia OZ bolo riešenie vypúšťania domového odpadu 

z domu pani Kláry Tarkayovej, č.102, ktorý je jednoduchým prevŕtaným otvorom v prednej časti 

domu vyvádzaný do obecného jarku. Starostka obce pani Tarkayovú a tiež niektorých členov rodiny 

dôrazne  napomenula. Nariadila im znečistený jarok vyčistiť a odtok zrušiť. Jarok vyčistený bol, 

avšak odtok z domu zrušený doposiaľ nie je. Vzhľadom k tomuto starostka obce bude tento 

problém riešiť radikálnejším spôsobom. O výsledku bude informovať na budúcom zasadnutí OZ. 

 

 O plnení uznesení informovala starostka obce. 
 

 

 

 

 

 



K bodu 4 
   

    Starostka obce predložila poslancom OZ Záverečný účet obce Choča za rok 2013, ktorý bol  

poslancami riadne prejednaný. Hlavná kontrolórka predložila stanovisko k tomuto Záverečnému 

účtu, zhodnotila hospodárenie obce v roku 2013 za uspokojivé a doporučila poslancom Záverečný 

účet  schváliť. 
Záverečný účet obce Choča za rok 2013 bol poslancami OZ schválený bez výhrad. 

 

Za …................... 6  poslanci,    proti …....................... 0,     zdržal sa  …........................0, 

 

Poslanci OZ sa dohodli na najbližšom zasadnutí OZ porovnať záväzky obce v Záverečných účtoch 

za rok 2012 a 2013 v časti č.7  -“ Prehľad o stave a vývoji dlhu.“ 
 
 

Záverečný účet obce za rok 2013  ako aj Stanovisko hlavnej kontrolórky je prílohou tejto zápisnice. 
 
 
 
 
 

K bodu 5 
 
   Ďalším bodom programu bolo prejednanie plnenia rozpočtu obce za 1.štvrťrok 2014. 
Bežné  príjmy obce sú za toto obdobie vo výške: 39 976,96 EUR a bežné výdavky sú vo výške: 

38 251,49 EUR. 
 

Poslanci OZ  Prehľad plnenia rozpočtu obce za 1 Q/2014 vzali na vedomie. 

 

Správu predkladala starostka obce. 

Prehľad plnenia rozpočtu k 31.03.2014 je prílohou tejto zápisnice. 
 
 
 
 

K bodu 6 
 

   Poslanci OZ v súlade so zákonom č.253/1994 Zb. O právnom postavení a platových pomeroch 

starostov a primátorov miest v znení n.p. prerokovali plat starostky obce, ktorý sa odvíja od 

priemernej mzdy v národnom hospodárstve za rok 2013. 
V tomto roku 2014 základný plat starostky obce predstavuje sumu vo výške 1 360,00 EUR. 

Základný plat bez možného percentuálneho navýšenia poslanci OZ jednohlasne odsúhlasili. 

 

Správu predkladal zástupca starostky obce František Mankovecký. 

 

Za …................... 6  poslanci,    proti …....................... 0,     zdržal sa  …........................0, 

 

 

 

K bodu 7 
 

    V tomto bode sa prítomní poslanci venovali Návrhu Všeobecne záväzného nariadenia (VZN) 

č.1/2014 o podmienkach odvádzania odpadových vôd do splaškovej kanalizácie. Predložený návrh 

poslanci OZ prejednali a upravili v Článku 4, odsek 2 vypustením celého odstavca b), 



ďalej vypustením textu v odseku č.4. V odstavci 5 sa slová “na území obce” nahrádzajú slovami 

“mimo obce”. 
 

Poslanci predložený návrh jednohlasne schválili. 
 

Za …................... 6  poslanci,    proti …....................... 0,     zdržal sa  …........................0, 

 

Správu predkladala starostka obce. 

 
Pôvodný návrh VZN č.1/2014 ako aj upravený, je prílohou tejto zápisnice. 

 

 

 

 

K bodu 8 
 

     V nasledujúcom bode starostka predložila návrh ďalšieho VZN č.2/2014  o spôsobe náhradného 

zásobovania vodou a náhradného odvádzania odpadových vôd na území obce Choča. 
 

Poslanci predložený návrh prerokovali a jednohlasne schválili. 

 

Za …................... 6  poslanci,    proti …....................... 0,     zdržal sa  …........................0, 

 

Správu predkladala starostka obce. 

 
 VZN č.2/2014  je prílohou tejto zápisnice. 

 
 
 
 
 

K bodu 9 
 

 -   V bode “Rôzne” najskôr dala starostka obce priestor pani hlavnej kontrolórke obce Ing. 

Mankoveckej, ktorá sa vo svojej kontrolnej činnosti zamerala na projekt “Rekonštrukcie objektu 

TJ.” Výška nákladov tejto rekonštrukcie predstavovala sumu 77 746,60 EUR. 

Pôdohospodárska platobná agentúra (PPA) refundovala obci náklady zatiaľ vo výške: 58 310,85 

EUR. Ešte je podaná žiadosť na PPA o preplatennie DPH. 

Hlavná kontrolórka obce vo svojom zápise priblížila postupné uhrádzane faktúr dodávateľovi v 

spolupráci so Slovenskou záručnou a rozvojovou bankou Nitra, ktorá obci poskytla prekleňovací 

úver na túto rekonštrukciu vo výške 70 099,93 EUR.  

 

Poslanci OZ  správu hlavnej kontrolórky vzali na vedomie. 

 

Zápis o kontrolnej činnosti je prílohou tejto zápisnice. 

 

Ďalej starostka obce predložila poslancom OZ žiadosti: 

 

► Juraj Rosinský - “ Krčma Chočanka,” Choča č.46, 
 žiadosť o schválenie otváracích hodín v  zariadení “ Krčma Chočanka” 

  

Poslanci predložený návrh jednohlasne schválili. 
 



Za …................... 6  poslanci,    proti …....................... 0,     zdržal sa  …........................0, 
Otváracie hodiny sú prílohou zápisnice. 

 

 

► Juraj Rosinský - “ Krčma Chočanka,” Choča č.46, (Č.j. 226/2014) 
Žiadosť o povolenie usporiadania akcie “Otvorenie letnej sezóny”pred zariadením Krčma Chočanka 
( dodatočné povolenie akcie, ktorá sa konala 6.06.2014). 
 

Poslanci predloženú žiadosť dodatočne schválili. 
 

Za …................... 6  poslanci,    proti …....................... 0,     zdržal sa  …........................0, 
 

► Roman Kühtreiber – TJ Choča 
Žiadosť o usporiadanie JUNIÁLESU, dňa 21.06.2014 v sále KD Choča. 
 

Poslanci uvedenú žiadosť dodatočne schválili. 
 

Za …................... 6  poslanci,    proti …....................... 0,     zdržal sa  …........................0, 

 

 
Ďalej v tomto bode starostka obce informovala o plánovaných akciách : 

 

– v letných mesiacoch ( 07,08/2014) uskutočnenie stretnutia generácií pri opekaní , prípadne   

varení gulášu, 
– zorganizovanie jednodňového poznávacieho zájazdu pre občanov obce ( 07 – 08/2014) 
– 17.08.2014 – usporiadanie 2.folklórneho festivalu: “Zakukala kukulienka” 

            
 

Poslanci OZ  uvedené informácie vzali na vedomie. 
 

 
 

 Vladimír Bošanský – upozornil na skutočnosť, ktorú si všíma, že pred krčmou Chočanka sa 

zdržiava aj  mládež do 18 rokov, a má podozrenie, že títo mladí ľudia - “ ešte decká” konzumuú aj 

alkoholické nápoje. 
 

      Starostka obce skonštatovala, že túto nepríjemnú skutočnosť treba dostať pod kontrolu. Veľa sa o   
      tomto hovorí aj v médiách, je to celospoločenský problém. Porozoráva sa s prevádzkovateľom a    
      verí, že nájdu spoločné riešenie. V prípade pretrvávajúcich podozrení sa bude táto situácia riešiť za 
      pomoci polície námatkovými kontrolami. 

 
٠  Jozef Havran – vo svojom príspevku sa  ešte vrátil k Plneniu rozpočtu k 31.03.2014, časť Výdavky v 

kapitole Verejná správa  je vzhľadom  na nastavený a schválený rozpočet neúmerné čerpanie. Žiadal to 

prekontrolovať a podať vysvetlenie na najbližšom zasadnutí OZ. 
 
Starostka obce odpovedala, že platy ani iné osobné ohodnotenia sa v porovnaní s minulým rokom nemenili, 

rozpočet je nastavený správne. Vzniknuté prečerpanie prekonzultuje s pani účtovníčkou a podá vysvetlenie 

na najbližšom zasadnutí OZ 
      
 
 
 
 



K bodu 10 
 

Keďže už nikto z prítomných nemal žiadne príspevky do diskusie, starostka obce dala prečítať 

návrh na uznesenie. 
 

Návrh uznesenia poslanci jednohlasne schválili. 
 

      Za …................... 6  poslanci,    proti …....................... 0,     zdržal sa  …........................0, 
 
 

K bodu 11 
 

   Starostka obce skonštatovala, že zasadnutie OZ prebehlo na dobrej obsahovej úrovni a 

poďakovala za účasť a popriala všetkým pekné leto. 
 
 
 

Overovatelia zápisnice: 
 

Vladimír Bošanský            …................................. 
 

Lenka Havranová              …................................ . 
 
 
 

                                                                                                   Alena Záhoreczová v.r. 
                                                                                                        starostka obce 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


